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清华三亚国际数学论坛（国内数学会议）申请表
Application Form of Tsinghua Sanya International Mathematics Forum
（ Domestic mathematics conference）
	Conference Title
会议名称
	Chinese (中文)： 

	
	English (英文)：

	Conference Type
会议类型
	□ Domestic mathematics conference国内数学会议

	数学主题分类
Mathematics Subject

Classification
	

	※ Domestic mathematics conference：Are hosted and attended by domestic scholars (less than 1/3 of the participants are from overseas, Hong Kong, Macao and Taiwan). The organizers are from a mathematics-related research unit, or the main organizer is from a mathematics major.
Domestic conference organizers/participants are required to pay the conference fees incurred in normal meetings. For details, please refer to the Conference Instructions.
For more information，please click：清华三亚国际数学论坛 (tsimf.tsinghua.edu.cn)
国内数学会议：由国内学者主办和主要参加的数学研讨会（未达到1/3参会人来自海外、港澳台）。组织者来自数学相关的研究单位，或主要组织者来自数学专业。
国内会议需组织者/参会人本人缴纳正常会议产生的会议费，详情请见《办会须知》
如需了解更多办会须知，请浏览：清华三亚国际数学论坛 (tsimf.tsinghua.edu.cn)

	Suggested dates
会议日期
	YY/MM/DD - YY/MM/DD 
	Number of participants
会议规模
	

	Alternative Dates
备选日期

	YY/MM/DD - YY/MM/DD
	
	

	会议摘要
Abstract

	The topic of this conference is…… (about 300 to 1000 words). If your proposal is approved, we will publish the abstract on our homepage.
(Bilingual in Chinese and English)
本次会议以“”为主题…… 300-1000字

（中英双语）

	举办意义
Description of the aim
	The most important part is a description of the aim of the workshop including new developments, thematical focus, possibly special lectures of some distinguished expert(s), ... (about 500 words)
(Bilingual in Chinese and English)
举办意义对批准该会议有重要参考作用，可包含学科新的发展，主题重点，或杰出学者的特别讲座等（500字）
（中英双语）


	组织者
Organizers
	English Name
英文姓名
	Chinese Name
中文姓名

	Affiliation
单位名称

	Title
职称

教授/学生

	E-mail
邮箱


	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	\拟邀请参会人员名单

Preliminary list of proposed participants


	English Name
英文姓名
	Chinese Name
中文姓名

	Affiliation
单位名称

	Title
职称

教授/学生

	E-mail
邮箱
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